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Dobrinj, 25. srpnja 2011. godine 

 
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

s 7. sjednice Odbora za kulturu i šport 
održane 25. srpnja 2011. godine u 20,00 sati, 

u prostrorijam Pjevačkog zbora „Zvon“ u Dobrinju 
 

 
Nazočni članovi Odbora: Zdenko Kirinčid, Dalibor Gržetid, Alen Šamanid, Luka Tabako i  

Ivan Pavačid-Jecalid.                                                                                                                                                                                                                         
Ostali nazočni:  Neven Komadina, Opdinski načelnik, Boris Latinovid, direktor TZO 

Dobrinj, Mladen Radoslovid, direktor TD Komun, Mirko Hrvatid 
(sopele), Nikola Grdinid (glagoljica), Svetko Ušalj (glagoljica),Ivan 
Galanto (vrnjice), Marijan Orlid i Margita Orlid (sopele). 
 

Sjednicu je, pozdravivši nazočne, otvorio predsjednik Odbora, Zdenko Kirinčid. Nakon što je utvrdio 
da je na sastanku nazočan potreban broj članova, zahvalio se na odazivu i predložio Dnevni red 
kojega je Odbor jednoglasno prihvatio:  
 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Potvrđivanje/usvajanje Zapisnika s 6. sjednice Odbora, 
2. Sastanak s prezentatorima starih zanata, 

3. Razno. 

 
 
Ad 1./ Potvrđivanje/usvajanje Zapisnika s 6. sjednice Odbora 
 

Usvaja se i potvrđuje Zapisnik s 6. sjednice Odbora za kulturu i šport, održane 30. lipnja 2011. godine. 
 
 
 
Ad 2./ Sastanak s prezentatorima starih zanata 
 

2.1. Nakon što su se ved prije dogovorili termini, samo su se ti isti ponovili. A oni su : 01. kolovoza 
prije nastupa Klape „Maslina“ od 18,00 - 21,00h, 02. kolovoza nakon svečane sjednice Vijeda od 19,00 
- 21,30h te 03. kolovoza nakon svete misse od 11,30 - 14,00h.  
 
2.2. Onda se odlučilo o lokaciji kamo de se prezentirati stari zanati. Sa svakim se prezentatorom točno 
dogovorila lokacija koja de biti ispred crkve Sv. Antona. Svako je rekao potreban broj stolova i stolica 
radi prezentacije zanata. Predloženo je da se na stolove postave stoljnaci na što je Mladen Radoslovid 
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dao ideju da se u Rijeci kupi „juta“ koja bi izgledala ljepše i djelovala u skladu s prezentacijom starih 
zanata. Ustanovljeno je da je Ivanu Galantu potreban jedan stol i stolica, Nikoli Grdinidu i Svetku 
Ušalju 2 stola i 2 stolice, Mirku Hrvatidu dva stola i 2 stolice te desetak tronožaca, Ivanu Kirinčidu 
jedan stol i stolica te Marijanu Orlidu jedan stol i dvije stolice. Prezentatorima de se i postaviti 
reflektori i dovesti struju do stolova. 

 
Z a k lj u č a k 

Nalaže se Mladenu Radoslovidu da TD Komun organizira i dopremi potrebne stolove i stolice za 
potrebe prezentacije, te nabavi „jutu“ za prekrivanje stolova. Za struju i reflektore Zdenko de 
dogovoriti sa Anđelkom tj. firmom „Elan“. 
 
2.3. Zdenko Kirinčid predlaže da prezentatori prvi dan dođu oko 17,00h kako bi se sve pripremilo. U 
pripremi i pospremanju de pomodi i TD Komun. 

 

Z a k lj u č a k 
Nalaže se Borisu Latinovidu da kopira i dostavi svim organizatorima fešti potrebne obrasce.  
 
2.4. Još jednom Zdenko Kirinčid obaviještava sve prisutne kako de se kompletna „Dobrinjska 
trodnevica“ snimati video kamerom. Svetko Ušalj predlaže da se snimi i „staza glagoljice“ u 
Gabonjinu . Zdenko Kirinčid objašnjava kako Gabonjin nije dio „Dobrinjske trodnevice“, ali da nije 
problem uključiti i Gabonjin u ovu video snimku. 

 
Z a k lj u č a k 

Zaključeno je da de Zdenko to dogovoriti sa načelnikom Nevenom Komadinom. 
 
2.5. Zdenko Kirinčid predlaže  KU „Kataroška“ da preuzme na sebe organizaciju fešte 01. kolovoza u 
Dobrinju. Prisutni članovi Kataroške odgovaraju da se ponajprije moraju konzultirati s ostalim 
članovima udruge po tom pitanju. Uz ovu feštu, Zdenko Kirinčid također predlaže da sve udruge 
zajedno pokušaju organizirati feštu na dan Sv. Stjepana, 03. kolovoza, u Dobrinju, ukoliko se MO 
Dobrinj suglasi s ovim prijedlogom.  
 
 
 
 
Ad 3./ Razno 
 

3.1. Boris Latinovid pita da li de se 01. kolovoza na koncert klape „Maslina“ postavljati stolice na placi, 
na što mu Zdenko Kirinčid potvrdno odgovara. 
 
3.2. Zdenko Kirinčid obaviještave da de Opdina zatražiti dozvolu od policije za javni skup od 31. srpnja 

do 03. kolovoza. 

 
 
 
Odbor je završio sjednicu u 22,00 sata. 
 
 
 
 
 
 Predsjednik 

 
Zdenko Kirinčid 

Zapisničar: 
 

Luka Tabako 
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Dostaviti: 

 Članovima Odbora za kulturu i šport, 

 Članovima Opdinskog vijeda, 

 Opdinskom načelniku 


